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Terugblik nieuwjaarsreceptie
De nieuwjaarsreceptie met een hapje en een drankje op 
donderdagavond 4 januari was druk bezocht. Meer dan 
30 clubleden hadden zich aangemeld en waren aanwezig om 
elkaar het beste te wensen voor 2024 en het nieuwe jaar 
gezamenlijk in te luiden. Ook 2024 staat in het teken van veel 
clubactiviteiten. Tijdens de nieuwjaarsreceptie konden de 
aanwezigen de nog resterende voorraad oude clubkleding 
doorzoeken en iets van hun gading meenemen.
Ondanks het grote aantal aanwezigen is er ook na de nieuw-
jaarsreceptie nog steeds een behoorlijke voorraad oude 
clubkleding die voor geïnteresseerden gratis beschikbaar is. 
Interesse? Laat het Ria dan weten.

Terugblik clubmiddag

Clubmiddag zonder fietsen …

Op 21 januari organiseerden we onze allereerste niet fiets-
gerelateerde clubmiddag. Na een hartelijk welkom van de 
voorzitter en een voorstellingsrondje van de aanwezigen ‘in 
drie woorden’, gaven twee van onze leden een leerzame pre-
sentatie. Petra vertelde over de  impact van een levensstijl 
op de energie en vitaliteitbalans en zette ons aan het denken 
over onze eigen gesteldheid. Stephan maakte duidelijk dat 
een strikt ‘plant based’ dieet ook voldoende nutriënten bevat 
voor sporters. 



Tussen de bedrijven door zorgde het dynamische muzikale duo 
Frits en Tjebbe voor een levendig intermezzo. De voorbereiding 
hiervoor was minimaal, maar daar was in de uitvoering niets van 
te merken.

Daarna moesten we zelf aan de bak. Er werd gewerkt in vier 
groepen: de voorgerechtgroep, de hoofdgerechtgroep, de 
dessertgroep en de bedieningsgroep. Onder de professionele 
coaching van Stephan werd een driegangenmenu voorbereid. 
Hij leerde ons met simpele ingrediënten een heerlijke maaltijd 
samen te stellen.

Eerst de ingrediënten, daarna de 
uitleg en volgorde van bereiden 
en we gingen aan de slag. 
Sommige leden hadden duidelijk 
nog nooit een stap in de keuken 
gezet, anderen toonden dat zij 
over meer talenten beschikten 
dan fietsen en banden wisselen. 
Bij alle groepen werd heel gezellig 
en in goede harmonie samen-
gewerkt. 

De middag werd afgesloten met een ‘aan tafel’ en alle gerechten 
werden met veel smaak naar binnen gewerkt.  

Het menu 
Starter: 
Bieten carpaccio geserveerd met een crème van witte bonen,  
geroosterde hazelnoten en gebakken oesterzwam. 
 
Hoofdgerecht: 
Rode curry geserveerd met rode linzen, zoete aardappel en  
kikkererwten met gebakken spitskool en geroosterde amandelen. 
 
Dessert: 
Yoghurt gemaakt van kokos met geraspte citroen, geroosterde kokos, 
blauwe bessen en chips van banaan.

Na afloop waren er tulpen voor Petra en Stephan voor hun inzet. 
Het werd een leuke, gezellige en interessante middag met 21 
deelnemers, inclusief partners.

Voor herhaling vatbaar!



Wat zijn sterritten nou eigenlijk?
Gedurende het seizoen organiseren we als club zogenaamde sterritten. Arie Heijnis is elke maandag 
aanwezig in ons clubgebouw om de sterritrijders van koffie te voorzien en de verschillende deelnemers aan 
sterritten te verwelkomen. 

Maar, wat zijn nou die sterritten die iedereen op de agenda ziet? Veel leden kennen sterritten alleen van 
naam, maar hebben geen idee wat het nou allemaal voorstelt.
In het wielersportreglement van de NTFU staat het volgende: Sterritten zijn wielersportevenementen, 
waarbij op een vastgestelde plaats en tussen vastgestelde tijdstippen wordt afgemeld en waarbij de deel- 
nemers individueel een niet voorgeschreven route volgen vanaf een zelfgekozen vertrekplaats. Een ver-
tegenwoordiger van de organisatie bepaalt de lengte van de rit aan de hand van het stempel uit de vertrek-
plaats en de onderweg verkregen stempels tot aan de afmeldplaats volgens de kortst mogelijke route,  
vermeerderd met de kortst mogelijke route tussen afmeldplaats en vertrekplaats. De afgelegde afstand 
wordt op vijf kilometer of op een veelvoud van vijf kilometer naar beneden afgerond.
Voor ons als club betekent dit dat ons clubgebouw op maandagmiddag fungeert als ‘stempelpost/afmeld-
plaats’ voor sterritrijders. Sterritrijders vertrekken ergens vandaan (meestal van huis) en fietsen naar ons 
clubgebouw voor een stempel en een kop koffie. Daarna fietsen ze weer terug met een officieel geregis-
treerde rit in hun stempelboekje.

Vooruitblik fietsseizoen 2024
De agenda voor 2024 is al eerder met iedereen gedeeld, en alle evenementen (Start2Bike, Wispe Blond 
Race, Toertochten, etc) staan in de planning. De grootste veranderingen in 2024 vinden plaats bij de toer-
tochten waarvoor we dit jaar allemaal vernieuwde routes hebben ontwikkeld. Een andere grote verande-
ring is uiteraard de introductie van de snelle groep. Net als vorig jaar blijven we alle clubritten communi-
ceren via de Cyql-app. Doordat we nu drie snelheidsgroepen hebben, is het wel zaak goed op te letten in 
welke groep je jezelf aanmeld. 

Uiteraard zullen we tijdens de aanstaande Algemene Ledenvergadering uitgebreid stil staan bij alle 2024 
activiteiten en clubritten.

Algemene Ledenvergadering (ALV) 
Op dinsdagavond 5 maart houden we onze Algemene Ledenvergadering (ALV). De uitnodiging en de agenda 
voor deze vergadering zijn bij deze Koersflits gevoegd. Uiteraard zijn alle leden uitgenodigd voor deze verga-
dering. Hierbij meteen het vriendelijk verzoek je aan te melden als je de vergadering bij wilt wonen.  
Voor de Whatsappgebruikers doen we dit via de bekende peiling.

Volgens het rooster van aftreden dat we hebben opgesteld als bestuur is de zittingstermijn van Ria Bosma 
beëindigd (bestuursleden worden benoemd voor een zittingsduur van drie jaar) en hebben we een vacatu-
re voor een penningmeester. Ria is bereid om nog een termijn als penningmeester te fungeren en kan dus 
worden herbenoemd.

Dit staat zo op de agenda en is het voorstel van het bestuur, maar uiteraard kunnen leden zich beschikbaar 
stellen als kandidaat voor de rol van penningmeester. Dan verandert de voorgenomen herbenoeming in 
een mogelijke verkiezing tussen verschillende kandidaten. Als je interesse hebt, laat dat dan weten aan de 
voorzitter.

Tenslotte
We staan vlak voor het begin van een nieuw seizoen met voor alle leden voldoende aanbod en uitdagingen. 
Graag tot ziens op of naast de fiets het komende jaar!
Tot dan, groet,

Ria, Renée en Hans


